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ملخص التداول     

The total Trading value for today reached 163,731 USD with a traded volume 
of 111,959 shares, through 109 transactions. Alquds index decreased by 0.32% 
closing at 452.29 point, the shares of 18 companies were traded, the share 
prices of 4 companies rose and the share prices of 6 declined. PALTEL’s trading 
volume was 1,875 shares valued at 12,916 closed at 4.87 JD increased by 
0.41%, PADICO’s trading volume for today was 19,527 shares valued at 17,164 
USD closed at 0.87 USD decreased by 3.33%, BOP closed today at 2.75 USD 
decreased by 1.08%, with traded volume of 27,252 shares valued at 74,852 
USD.

Arab Palestinian Shopping Center (PLAZA) held its BOD meeting on 
Wednesday, 14/11/2012, and the most important decisions made ​​by the 
meeting: Discuss the financial statements for the third quarter of 2012, discuss 
the company’s debt, which amounts to 6,000,000 USD, distributed between 
the Arab Palestinian Investment Holding Company (APIC), Unipal General 
Trading Company, Medical Supplies & Services Company (MSS) and Siniora 
Food Industries. it has been agreed to convert the total debt to the Arab 
Palestinian Investment (APIC) and to reschedule it under a loan agreement. 

Trading Summary

دولار نفذت من خلال  163,731سهم بقيمة  111,959بلغ حجم التداول الإجمالي لجلسة اليوم 
ليغلق % 0.32صفقة، عن مستويات الأسعار فقد انخفض مؤشر القدس لهذا اليوم بنسبة  109
 18وبمقارنة أسعار الإغلاق للشركات المتداولة لهذا اليوم والبالغ عددها . نقطة 452.29على 

شركات انخفاضاً في  6شركات ارتفاعاً في أسعار أسهمها، بينما أظهرت  4شركة، أظهرت 
دولار  12,916سهم بقيمة  1,875بلغ حجم التداول على شركة الاتصالات . أسعار أسهمها

 19,527، وبلغ حجم التداول على شركة باديكو %0.41دينار مرتفعا بنسبة  4.87ليغلق على 
دولار  0.87وقد أغلق على سعر قات صف 5دولار نفذت من خلال  17,164سهم بقيمة 

سهم بقيمة  27,252، بلغ حجم التداول على سهم بنك فلسطين %3.33منخفضا بنسبة 
%.1.08دولار منخفضا بنسبة  2.75دولار، ليغلق على  74,852

 الأربعاءاجتماع مجلس ادارتها يوم  (PLAZA)عقدت الشركة العربية الفلسطينية لمراكز التسوق 

مناقشة البيانات المالية : ، ومن أهم القرارات التي صدرت عن الاجتماع14/11/2012الموافق 
دولار و الموزعة ما  6,000,000، مناقشة مديونية الشركة و البالغة 2012للربع الثالث للعام 

، وشركة يونيبال للتجارة العامة، و (ايبك)بين الشركة العربية الفلسطينية للاستثمار القابضة 
شركة التوريدات الطبية و شركة سنيورة للصناعات الغذائية، والاتفاق على تحويلها كاملة 

.للشركة العربية الفلسطينية للاستثمار واعادة جدولتها بموجب اتفاقية قرض
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